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احمد دنیامالی وزیر ورزش در مراسم »ورزش 
ملی، وفاق ملی« در مجموعه شهدا، تغییرات 
در وزارتخانه اش را قطعی دانست: »تغییرات در 
وزارت ورزش قطعاً انجام می شود. با برنامه هایی 
که داریم و هدفگذاری هایی که کرده ایم، یکسری 
تغییرات داریم. تغییراتی که قطعاً با تدبیر است و 
عجله ای هم نداشتیم. تغییر می تواند یک الزام 
قطعی باشد و ما در آینده در این باره خبرهایی 

خواهیم داشت.«
او که برای دومین بار چوگان را تماشا کرده، قول 
گسترش آن را هم داد: »طی دو ماه گذشته برای 
دومین بار است که به تماشای چوگان آمده ام و از 
این بابت خوشحالم. چوگان ورزش آیینی ما است 
و در آینده خبرهای خوبی از این رشته خواهیم 
شنید. در اولین اقدام برای چوگان، همه استان ها 
صاحب زمین چوگان می شوند و ما این رشته 
را در کشور گسترش می دهیم. چیزی که برای 
ما مهم است، این است که چوگان یک گذشته 

تاریخی در ایران دارد و ورزش ایرانی است، باید 
برای توسعه آن تلاش  کنیم. شرایط را هم برای 
تا وضعیت اسب های  سوارکاری مهیا می کنیم 
مسابقه ای و چوگانی را به شرایطی برسانیم که در 
بحث تدارکات و لجستیک رشته ای مثل چوگان 

بخش خصوصی سرمایه گذاری کند.«
چوگان  به  شهدا  مجموعه  داد  قول  دنیامالی 
داده شود: »پیگیری می کنیم تا مجموعه شهدا 
در اختیار چوگان قرار بگیرد. یکسری مراحل با 
دستگاه های نظارتی داریم که آنها را حل می کنیم. 
اولویت برای ما اختصاص مکان های ورزشی به 
فدراسیون هاست و در سطح استان ها هم باید در 
اختیار هیأت ها باشد. مازاد نیازمان را می توانیم 
به بخش خصوصی بدهیم. قطعاً به رشته های 
و رشته هایی که فضاهای  چوگان و سوارکاری 
محدودی دارند، کمک  می کنیم تا شرایط خوبی 

برای تیم های ملی داشته باشند.«
دنیامالی درباره مراسم بین المللی »ورزش ملی، 

وفاق ملی« گفت: »این برنامه ها برای ما فقط 
بحث ورزشی نیست، بلکه ما تاریخ و ورزش آیینی 
خودمان را به تصویر می کشیم و جوانان با تاریخ 
آن آشنا می شوند. در شاهنامه بحث چوگان آمده 
و این رشته در راستای کمک به پاسداری از وطن 
هم بوده است. در واقع با چوگان آمادگی برای 
رزم را نشان می دادند. چوگان فقط یک ورزش 
نبوده، بلکه آمادگی رزمی قشون ایران در دفاع 

از سرزمین ایران بوده است.«
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به این سؤال که 
»حضور نمایندگان و سفرای کشورهای مختلف 
چقدر نشان دهنده آرامش و امنیت در کشور 
است و با توجه به عدم میزبانی های اخیر، چه 
در  »فضایی  گفت:  می کند؟«  منتقل  را  پیامی 
با  ناامن نشان می دهد.  را  ایران  دنیاست که 
این گونه برنامه ها اعلام می کنیم ایران با قدرت 
در امنیت کامل بسر می برد. این پیامی به همه 
دنیاست که ما مدافع و طرفدار صلح هستیم و 

به هیچ وجه دنبال جنگ نیستیم، اما اگر کشوری 
بخواهد محدوده ما را مورد تعرض قرار بدهد، 
قطعاً با پاسخ سنگین تری مقابل آنها خواهیم 

ایستاد و این یک عزم و باور عمومی است.
ح شده و مسائلی  بحث هایی در منطقه مطر
داریم و به کشورهای منطقه اعلام کردیم به 
هیچ وجه قصد جنگ نداریم. همسایگان ما 
مدافع  که  باشند  داشته  را  اعتماد  این  باید 
امنیت آنها نیز هستیم، اما این را بدانند اگر 
قرار باشد شرایطی به وجود بیاید که نفت صادر 
نکنیم، قطعاً این شامل همه کشورها خواهد 
تا  کنند  کمک  ید  با منطقه  ی  کشورها  . بود
اهمیت منطقه را به کمک یکدیگر برقرار کنیم. 
امروز نمایندگان نظامی کشورهای منطقه و 35 
از کشورهای مختلف در این مراسم  نماینده 
شرکت داشتند. این نشان دهنده امنیت ایران 
است و ما در آینده برنامه های بیشتری در این 

خصوص خواهیم داشت.«

ســـرمربی ســـابق تیم ملـــی کشـــتی فرنگی 
معتقد اســـت بـــرادران  گرایـــی قابلیت های 
فنی بالایی دارند و کار آنها در آلبانی ســـخت 
نیســـت. علـــی اشـــکانی، ســـرمربی ســـابق 
تیـــم ملی کشـــتی فرنگی، درباره مســـابقات 
جهانـــی اوزان غیرالمپیکی گفت: »هر چهار 
کشـــتی گیر اعزامـــی بـــه ایـــن مســـابقات از 
کشـــتی گیران باتجربه و عنوان دار هستند و 
انتظار مردم از آنها همین اســـت که بتوانند 
قهرمانی هـــای قبلی را تکـــرار کنند. من فکر 
می کنـــم آنهـــا می تواننـــد به راحتی ســـکوی 

تیمـــی هم تصاحـــب کنند.« 
او در مـــورد شـــرایط ملی پوشـــان هـــر وزن 
ادامه داد: »ســـال گذشـــته پویـــا دادمرز به 
حریـــف آذربایجانـــی خـــود نتیجـــه را واگذار 
کرد و کشـــتی بســـیار نزدیکی گرفت. یکی از 
حریفان اصلی او که از کشـــور گرجستان هم 
بود متأســـفانه از بین ما رفت. جای تأســـف 
دارد. بـــه نظرم نســـبت به ســـال گذشـــته از 
آمادگی بهتری برخوردار اســـت و حریفانش 

هـــم به نســـبت راحت تر شـــده اند و توانایی 
شکســـت آنها را دارد. دادمرز به اندازه کافی 
تجربـــه به دســـت آورده و فکـــر می کنم الان 
وقت قهرمانی او رســـیده و می تواند به مدال 

طلای این مســـابقات برسد.« 
کشـــتی  ملـــی  تیـــم  بق  ســـا بی  مر ســـر
فرنگـــی در مـــورد تغییـــر وزن محمدرضـــا و 
محمدعلی گرایی گفت: »هر دو کشـــتی گیر 
نسبت به ســـال های قبل کاهش وزن ندارند 
و با یک حریف ســـختی به نـــام کاهش وزن 
روبـــه رو نیســـتند. ایـــن دو کشـــتی گیر قرار 
اســـت در دو وزن جدید روی تشـــک بروند؛ 
هـــر چنـــد کـــه محمدرضا پیـــش از ایـــن در 
وزن ۷۲ کیلوگـــرم بـــه میـــدان رفتـــه بـــود و 
حتی به مدال هم رســـیده اســـت؛ به همین 
خاطـــر من کار این دو کشـــتی گیر را ســـخت 
نمی بینم چون توان پیروزی های ســـخت تر 
از ایـــن را هـــم دارند و مـــا هم انتظـــار داریم 
عملکرد خوبی از آنها ببینیم و روی ســـکوی 

قهرمانی بایســـتند.«

 قـــرارداد پپ گواردیـــولا با منچسترســـیتی در 
پایـــان  فصـــل جـــاری منقضـــی می شـــود و به 
همیـــن علـــت گمانه زنـــی دربـــاره آینـــده  این 
مربی بـــزرگ کاتالان ایـــن روزها داغ اســـت.  
 ســـرخیو آگوئرو، ستاره بزرگ ســـال ها پیش 
منچسترســـیتی، در یک  مصاحبه درباره آینده 
احتمالـــی گواردیـــولا صحبـــت کـــرد. او ایـــن 
گمانه زنـــی  که پپ ممکن اســـت بـــه تیم های 
ســـابقش بارســـلونا یا بایـــرن مونیـــخ  برگردد 
را کامـــلاً رد کـــرد.    آگوئرو به مونـــدو دپورتیوو 
گفـــت: »پـــپ دیگر امـــکان نـــدارد به بارســـا 
یـــا  بایـــرن مونیـــخ برگـــردد. او بـــه هـــر تیمی 
برگردد، حتی تیم های ســـابقش،  باید از اول 
کار را دســـت بگیرد و همـــان کاری را بکند که 
در ســـیتی  دیدیـــم. پپ می خواهـــد تیمش را 
خـــودش ببنـــدد و بســـازد و از اول  بازیکنانی 
که می خواهـــد را جذب کند. این در بارســـا و 
بایرن دیگـــر  غیرممکن اســـت. من مطمئنم 
که پـــپ اگـــر از ســـیتی جـــدا بشـــود فقط به 
 یک تیـــم ملی خواهد رفت.«  ســـتاره ســـابق 

منچسترســـیتی در ادامه گفـــت: »در یک تیم 
ملـــی پـــپ کار  روزانه ســـبکی خواهد داشـــت 
و می تواند بیشـــتر بـــه کاری که دوســـت دارد 
 بپـــردازد: آنالیـــز و تحلیـــل. پـــپ در یک تیم 
ملی بـــزرگ بازیکنان ملی پوش و  بااســـتعداد 
در اختیـــار دارد و می توانـــد در مـــدت خیلی 
کوتاهـــی فوتبال مـــد  نظرش را بـــه آنها تزریق 
کنـــد. البته این به کشـــوری که پـــپ انتخاب 
 می کند بســـتگی دارد. بجز برزیـــل و آرژانتین 
یکـــی دو تیم ملـــی در اروپا  هم هســـت که به 

ســـبک مد نظـــر پپ می خـــورد.«

علی اشکانی: برادران   گرایی کار سختی ندارند آگوئرو ، پپ را به برزیل و آرژانتین نزدیک می داند

بعـــد  الله یف  ســـعد شـــید  لر ا عبد
از دوری نســـبتاً طولانـــی از مســـابقه 
رســـمی، در حالـــی آخریـــن تمرینات 
شـــرکت  بـــرای  را  آماده ســـازی اش 
در مســـابقات جهانـــی آلبانـــی پشـــت 
ســـر می گـــذارد کـــه تغییـــرات او کاملاً 

محســـوس اســـت. 
او چندین مـــدال طـــلای جهانی و دو 
نشـــان طـــلای المپیـــک را در کارنامه 
دارد و پیـــش از محرومیـــت روس ها، 

یکـــی از قهرمانان بـــزرگ و مقتدر وزن 
9۷ کیلوگـــرم بـــوده اســـت کـــه بـــرای 
همراهی روســـیه در 9۲ کیلوگرم، وزن 
خـــود را کم کرده و آخرین عکســـی که 
او از خود منتشـــر کرده است، نشان از 

تغییر فاحـــش تانک روســـی دارد. 
صورت عبدالرشـــید ســـعدالله یف لاغر 
و اســـتخوانی تر شـــده و مشخصاً تغییر 
وزن را بـــه روزهای آخر موکـــول نکرده 
و بـــه نظـــر می رســـد در تیرانـــا بـــرای 

رســـیدن به ســـر وزن قانونی، مشکلی 
نداشـــته باشـــد اما اینکه ایـــن کاهش 
وزن می توانـــد از چابکـــی او کـــم کرده 
و یـــا روی کیفیـــت کشـــتی اش تأثیـــر 
منفـــی بگـــذارد، چیزی اســـت که باید 

در تشـــک تیرانـــا آن را دید. 
زائـــور اوگویـــف، اینالبـــک شـــری یف، 
ماگومایف و عبدالرشـــید سعدالله یف، 
تیـــم روســـیه را در مســـابقات جهانی 
اوزان غیرالمپیکی تشـــکیل می دهند.

وزیر ورزش تأکید کرد

تغییرات بدون عجله و با تدبیر انجام می  شود

تغییر چهره 
تانک روسی 
برای جهانی 
آلبانی

 باید عقب ماندگی
 از سایر مدعیان را جبران کنیم

 آنچلوتی: ما به هر دو نسخه 
بارسا احترام می گذاریم

 فلیک: همه بازیکنان 
مشتاقانه منتظر این بازی هستند

 علی احمدی وفا: 
طلای بزرگسالان را می خواهم

سجاد مشایخی: لیگ 
اصلاً کیفیت ندارد

فلسفه بارسلونا 
عوض شده است

آرزو دارم مثل 
سوریان باشم

 رئال نیستیم که 
به داوری توجه کنیم
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امباپه، پاری سن ژرمن را محکوم کرد
  قرار است کمیسیون مشترک استیناف لیگ حرفه ای فوتبال 
فرانسه )LFP( رأی خود را در مورد دعوای حقوقی بین کیلیان 
امباپه و باشگاه سابقش پاری سن ژرمن اعلام کند. بر اساس 
اطلاعات روزنامه اکیپ، قرار است این تصمیم به نفع این 
مهاجم فرانسوی باشد که 55 میلیون یورو دستمزد پرداخت 

نشده و پاداش از باشگاه پاریسی  طلب می کند.
امباپه  برای  پیروزی دیگر  تأیید شود، یک  این حکم  اگر   
باشگاه  بتدا  ا بود.  خواهد  بقش  سا باشگاه  بل  مقا در 
پاری سن ژرمن با ارائه مدارکی به فدراسیون فوتبال موفق 
شده بود در پرداخت این پول رأی را به نفع خودش بگیرد. 
با این حال امباپه اصرار داشت که پاری سن ژرمن باید بدهی 
مالی خود را تسویه کند و همین امر باعث شد که در دادگاه 

این پرونده را بررسی کنند.
 در حالی که پی اس جی این گزینه را پیش روی دارد تا پرونده 
را به کمیسیون تجدید نظر بالاتر تحت نظارت فدراسیون 
فوتبال فرانسه )FFF( برساند، این روند ممکن است در 
بازه زمانی طولانی تری ادامه یابد. علاوه بر این، این پرونده 
معرض  در  حتی  یا  برسد  اداری  دادگاه های  به  می تواند 
میانجی گری در کمیته ملی المپیک و همچنین وزارت ورزش 

فرانسه قرار بگیرد.
 در همین حال امباپه راه های دیگری مانند ارجاع پرونده به 
یوفا یا دادگاه کار فرانسه را پیش روی خود دارد. این درگیری 
حقوقی توجه سراسر جهان فوتبال را به خود جلب کرده، نه 
تنها به دلیل مبلغی که امباپه می خواهد، بلکه به دلیل تأثیری 
که این پرونده می تواند بر روابط قراردادی آینده بین بازیکنان 

و باشگاه ها داشته باشد.

اعتراض هافبک سیتی به فشردگی مسابقات
از بهترین بازیکنان حاضر در  فودن فصل گذشته یکی 
ترکیب منچسترسیتی بود و عملکرد خوبش به این تیم 
در کسب چهارمین عنوان قهرمانی متوالی در رقابت های 
لیگ برتر انگلیس هم کمک کرد و باعث شد که عنوان 
بهترین بازیکن فصل این مسابقات را هم از آن خود کند.

 این بازیکن فصل گذشته ۲۷ گل برای سیتی به ثمر رساند 
و پس از پایان فصل هم راهی اردوی تیم ملی انگلیس 
شد تا به آنها در صعود به دیدار فینال رقابت های جام 
ملت های اروپای ۲۰۲۴ کمک کند، هرچند که توانست 
جام قهرمانی را برای آنها به ارمغان بیاورد و به عنوان نایب 

قهرمانی رضایت داد.
 اما شرایط در این فصل به شکل متفاوتی برای فودن پیش 
رفته و تنها ۱9۰ دقیقه در لیگ برتر به میدان رفته است. او 
در گفت وگو با سایت رسمی سیتی درباره دلیل این افت 
و تغییر به خبرنگاران گفت: »سال گذشته تعداد بازی ها 
خیلی زیاد بود و من در دیدارهای بسیاری برای سیتی به 
میدان رفتم. با تمام وجودم در همه مسابقات بازی کردم. 
در حالی بار دیگر به اردوی سیتی برای فصل جدید اضافه 
شدم که خستگی فیزیکی داشتم و البته که این طبیعی 
است. رودری هم به همین شکل برگشت. با توجه به تعداد 
مسابقاتی که در آن حضور داشتیم، این وضعیت عادی 
است. بالاخره هر بازیکنی در مرحله ای به این وضعیت 
واکنش نشان خواهد داد. من در حال حرکت در مسیر 
درست هستم و سعی می کنم به بهترین شرایط برگردم.«

نیما اندرز به اسپانیا رفت

 ستاره نوجوانان ایران در لگانس
نیمـــا انـــدرز یکـــی از ســـتارگان تیم ملـــی نوجوانـــان ایران 
در جـــام جهانی ســـال گذشـــته، رســـماً راهی تیـــم لگانس 
اســـپانیا شـــد که این فصل در ســـطح اول فوتبال این کشور 

حضور دارد. 
ایـــن مدافـــع ایرانی که بـــا تیـــم لگانـــس »B« کارش را آغاز 
کرده اســـت، در اردوی اخیر تیم زیر ۱۷ ســـال ایران در دبی 
دچار مصدومیت شـــد، به همین خاطـــر در حال حاضر در 
حال ریـــکاوری و انجـــام تمرینـــات انفرادی زیـــر نظر مربی 
بدنســـاز اســـت تا به شـــرایط بـــازی برســـد. وی در فوتبال 
ایران، بـــرای تیم آکادمی کیـــا بازی می کـــرد و از محصولات 

این باشـــگاه محســـوب می شود.
 بنـــا بر صحبت هـــای مدیر برنامه ایـــن بازیکـــن، نیما اندرز 
بـــرای پیوســـتن بـــه لگانـــس، پیشـــنهاداتی را از تیم هـــای 
پرســـپولیس و اســـتقلال رد کرده اســـت و مذاکـــرات برای 
پیوســـتن او به اســـپانیا از زمســـتان سال گذشـــته پیگیری 
شـــده بـــود و ایـــن بازیکن جـــوان پـــس از جدایی ســـامان 
تورانیان از اســـتقلال، مورد توجه آبی پوشـــان قـــرار گرفته 

 . د بو
نیمـــا انـــدرز زیـــر نظـــر خوســـه لوئیـــس کاپدویا بـــه دوران 
حرفـــه ای اش ادامـــه خواهد داد و این شـــانس را دارد که در 
صـــورت درخشـــش در این تیـــم بتوانـــد به تیـــم اصلی این 

باشـــگاه کـــه در لالیگا رقابـــت می کنـــد، راه یابد.

 
مراغه چیان: باید به موسیمانه زمان داد

پیشکســـوت اســـتقلال گفت: باید بـــه موســـیمانه زمان داد 
زیرا او می تواند اســـتقلال را به جایگاه اصلـــی اش برگرداند.
ســـعید مراغه چیـــان در خصـــوص انتخـــاب موســـیمانه بـــه 
عنوان ســـرمربی جدید اســـتقلال گفت: موســـیمانه رزومه 
خوبـــی دارد و امیـــدوارم اســـتقلال را بـــه جایـــگاه اصلی اش 
برســـاند. به نظـــرم او می توانـــد ایـــن کار را انجام دهـــد زیرا 

نفـــرات خوبـــی داریم.
پیشکســـوت اســـتقلال در خصـــوص دیـــر شـــدن تعویـــض 
ســـرمربی تصریح کـــرد: بهتر بود که ســـرمربی با شـــناخت 
بـــالا از بازیکنان بـــه کار می پرداخـــت و این مســـأله نیازمند 
انتخـــاب زودتر بود. باید به ســـرمربی جدیـــد مهلت بدهند 
تـــا تفکراتش را جـــا بیندازد و بتوانـــد موفق شـــود. او نیاز به 

زمان دارد.
مراغه چیان در مـــورد عملکرد بختیاری زاده عنـــوان کرد: در 
بـــازی اول زیر نظر ســـهراب خوب بودیـــم، در نیمه اول بازی 
دوم هم خـــوب بودیم. خیلی از عملکـــرد ضعیف ذوب آهن 
تعجـــب کـــردم. در نیمـــه دوم امـــا اشـــتباهات مدافعان ما 
وحشـــتناک بـــود. حســـینی هم که یـــک وزنه اســـت، نبود و 
آن نتیجـــه رقم خورد. بـــازی مقابل ذوب آهـــن از نظر روحی 
روانی و امتیازی برای اســـتقلال اهمیت داشت. اگر حسینی 

بود، آن شکســـت را متحمل نمی شـــدیم.
بازیکن اسبق اســـتقلال در مورد شانس قهرمانی آبی پوشان 
تهرانی اظهار داشـــت : اســـتقلال توانایی بازگشت به جمع ۴ 
تیم بـــالای جـــدول را دارد. بازیکنان خوب هســـتند و رزومه 
ســـرمربی هـــم خـــوب اســـت. می توانیم بـــه آینـــده امیدوار 
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وزیر ورزش تأکید کرد

تغییرات بدون 
عجله و با تدبیر 
انجام می  شود

 موسیمانه: 
معجزه گر نیستم 
ستاره می خواهم
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مشورت پیتسو با کی روش و پاتوسی

  استقلال
مدل آفریقایی
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پرسپولیس - شمس آذر

19:15

خیبر خرم آباد-استقلال

17:00

جدال با حریف شوک زده
علیپور در پرتغال هم وینگر بازی کرده بود

گاریدو: هالند هم چهار بازی گل نزد

 قهرمانی امیدهای کشتی فرنگی 
با هفت مدال در 9 وزن

فتـــح تیــرانــا
22:30

رئال مادرید - بارسلونا
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بعد از غلبه بر آلمانی ها
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زمان انتقام
در ال کلاسیکو 


